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BROI.0012.6.1.2020 

 

Protokół nr 9/20 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

z dnia 25 lutego 2020 roku 

 

1. Otwarcie obrad 

 

Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
w dniu 25 lutego 2020 r. o godzinie 13

00 
otworzył obrady Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. Powitał radnych oraz zaproszonych gości w osobie Pana Jana Ambrożewicza – 

Wicestarosty, Pani Beaty Sapierzyńskiej – koordynatora zespołu ds. zdrowia i ochrony 

zwierząt w Inspekcji Weterynaryjnej we Włocławku, Stanisława Sekleckiego – członka 

Zarządu Kujawsko - Pomorskiej Izby Rolniczej oraz Pana Mariusza Kieszkowskiego – 

Naczelnika Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2. Stwierdzenie quorum  

 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach bierze udział 5 radnych, co wobec 

ustawowego składu komisji wynoszącego 5 radnych, stanowi wymagane quorum, a zatem 

obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3. Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż z materiałami na posiedzenie komisji radni 

otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 8/19 z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska z dnia 12 grudnia 2019 r. 

5. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii we Włocławku dotycząca stanu 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Miasta Włocławek i Powiatu 

Włocławskiego w 2019 roku.  

6. Informacja o działalności Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej  w 2019 roku. 

7. Sprawozdanie z działalności Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Włocławskiego za 

2019 rok i z osiągniętych wyników w zwalczaniu kłusownictwa.  

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Powiatu 

we Włocławku w 2019 roku. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad Komisji. 

Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi, propozycje do porządku obrad? Radni nie 

wnieśli uwag. 

Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad 

i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za – 5 
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Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 0  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła porządek obrad.  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4. Przyjęcie protokołu nr 8/19 z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska z dnia 12 grudnia 2019 r.  

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do protokołu 

sporządzonego z  posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 12 grudnia 

2019 r.?  Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

przyjęciem protokołu nr 8/19 z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 

12 grudnia  2019 roku i przeprowadził procedurę głosowania.  

Wyniki głosowania: 

Za - 5 

Przeciw - 0  

Wstrzymało się - 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

przyjęła protokół nr 8/19 z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 12 

grudnia 2019  roku. 

 

5. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii we Włocławku dotycząca stanu 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Miasta Włocławek i 

Powiatu Włocławskiego w 2019 roku.  

 

Przewodniczący Komisji poprosił Beatę Sapierzyńską – koordynatora zespołu ds. zdrowia i 

ochrony zwierząt w Inspekcji Weterynaryjnej we Włocławku o przedstawienie tematu.  

Pani Beata Sapierzyńska – koordynator zespołu ds. zdrowia i ochrony zwierząt w 

Powiatowym Inspektoracie Weterynaryjnym we Włocławku poinformowała, że na koniec 

2019 roku zaczęła się dość dynamicznie rozwijać sytuacja dotycząca grypy ptaków. 

Dokładnie 31 grudnia 2019 r. pierwsze ogniska choroby wystąpiły w Polsce. Są to ogniska, 

które występują na terenie Wielkopolski, Dolnym Śląsku i  Śląsku. Ostatnie przypadki 

znajdują się na terenie Woj. Łódzkiego, są to przypadki, które dotyczą dużych ferm. Są to 

indyki rzeźne, kaczki rzeźne, kaczki reprodukcyjne. Są pojedyncze przypadki drobiu 

przyzagrodowego, głownie są to duże fermy stanowiące poważny problem w zwalczaniu 

 i gospodarce. Ze swojej strony Powiatowy Lekarz Weterynarii wysyła do samorządów 

gminnych informacje celem dalszego rozpropagowania wśród hodowców, aby podnieść 

świadomość o zabezpieczeniu gospodarstw utrzymujących drób, tak aby zminimalizować 

możliwość zagrożenia grypą ptaków. Obowiązuje rozporządzenie w sprawie zarządzenia 

środków związanych z wystąpieniem wysoko zjadliwej grypy ptaków. Wszelkie informacje i 

aktualizacje Powiatowy Lekarz Weterynarii zamieszcza na stronie internetowej, aby była 

szybka możliwość zapoznania się z aktualnym stanem prawnym. ASF cały czas jest w Polsce. 

Powiatowy Lekarz Weterynarii cały czas prowadzi kampanię informacyjne wśród hodowców 

trzody chlewnej. Prowadzona jest kontrola w zakresie bioasekuracji. W  2019 roku dokonano 

881 kontroli w tym zakresie. To są kontrole, które dotyczą sprawdzenia, czy gospodarstwo 

spełnia minimalne warunki jakie powinno spełniać, aby uniknąć lub zminimalizować 

możliwość wprowadzenia wirusa ASF do gospodarstwa. Stan na dzień dzisiejszy to 794 

przypadki u dzików. W 2019 roku było 2477 przypadków u dzików oraz 48 ognisk w 

gospodarstwach utrzymujących świnie. Powiatowy Lekarz Weterynarii we Włocławku miał 

nadzór sanitarny, który był wprowadzony zarządzeniem Wojewody Kujawsko-Pomorskiego. 

Limit to 82 dziki, w tym 28 samic. Ponadto prowadzono odstrzał w obszarze WAMPA.  To 
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był masowy odstrzał dzików. Odstrzelono łącznie 843 sztuki dzików. Na chwilę obecną 

planowane jest podpisanie umów na kolejny odstrzał sanitarny. Wojewoda podpisał 

rozporządzenie w tej sprawie. Do 30 czerwca planowany jest odstrzał 128 dzików. Jest to 

odstrzał na określonym przez Wojewodę terenie. Ponadto będzie realizowany odstrzał 

indywidualny, który ma na celu zmniejszenie populacji dzików na terenie powiatu, tak aby 

zminimalizować rozprzestrzenianie się ASF na dalszą część kraju. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Radny Zygmunt Wierzowiecki zapytał, czy na terenie powiatu włocławskiego znajdują się 

fermy drobiu? 

Pani Beata Sapierzyńska – koordynator zespołu ds. zdrowia i ochrony zwierząt w 

Powiatowym Inspektoracie Weterynaryjnym we Włocławku poinformowała, że na terenie 

powiatu włocławskiego aktualnie Powiatowy Lekarz Weterynarii we Włocławku pełni nadzór 

nad 13 fermami. Dwie z nich to fermy utrzymujące na przemiennie gęsi, kaczki, czasem 

indyki (Gmina Fabiabki), pozostałe fermy utrzymujące drób (kury brojlery). Kontrole w 

zakresie biosekurcji pod względem zabezpieczenia przed grypą zostały dokonane. Teraz 

dokonywana jest kontrola gospodarstw indywidualnych.  

Radny Zygmunt Wierzowiecki pogratulował Powiatowej Inspekcji Weterynaryjnej, że na 

terenie powiatu nie wystąpiły żadne ogniska chorobotwórcze chorób zakaźnych oraz 

podziękował za dobrą prace Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii oraz współpracownikom.  

Radny Grzegorz Śledziński zapytał o ASF, gdzie znajduje się najbliższe ognisko? 

Pani Beata Sapierzyńska – koordynator zespołu ds. zdrowia i ochrony zwierząt w 

Powiatowym Inspektoracie Weterynaryjnym we Włocławku poinformowała, że strefa 

żółta znajduje się na granicy powiatu włocławskiego od strony zachodniej, czyli Gmina 

Włocławek, Gmina Baruchowo, Gmina Lubanie znajdują się na granicy ze strefą żółta tj. 

ochronną, która jak się kwalifikuje do obszaru objętego restrykcjami. Ostatnie przypadki 

miały miejsce na terenie Woj. Łódzkiego.  

Radny Roman Tomaszewski powiedział, że według informacji jakie posiada to w powiecie 

płockim i powiecie gostynińskim strefa żółta została wprowadzona w celu lepszych 

zabezpieczeń, aby się uchronić przez ASF. Jeśli chodzi o woj. łódzkie to jest to w okolicach 

Radomia. 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania bądź uwagi do 

przedłożonej informacji? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja przyjęła Informację 

Powiatowego Lekarza Weterynarii we Włocławku dotycząca stanu bezpieczeństwa sanitarno-

weterynaryjnego na terenie Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego w 2019 roku.  

Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii we Włocławku dotycząca stanu 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Miasta Włocławek i Powiatu 

Włocławskiego w 2019 roku stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

6. Informacja o działalności Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej  w 2019 roku. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali Informację o działalności Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej  w 2019 roku. 

Przewodniczący Komisji poprosił Pana Stanisława Sekleckiego – członka Zarządu Kujawsko-

Pomorskiej Izby Rolniczej we Włocławku o przedstawienie tematu.  

Pan Stanisław Seklecki – członek Zarządu Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej we 

Włocławku poinformował, że w roku 2019 KPIR zajmowała się problemami ASF –

zapobieganie rozprzestrzenianiu się choroby, wnioskowała do władz o uruchomienie pomocy 

dla rolników i mieszkańców wsi poszkodowanych przez niekorzystne warunki atmosferyczne. 

Ponadto KPIR prowadziła promocję wsi, rolnictwa i polskiej żywności, współpracowała z 

organizacjami rolniczymi, prowadziła działalność informacyjno-szkoleniową, doradztwo 

prawne, opiniowanie projektów ustaw i projektów prawa lokalnego. KPIR przeznaczyła 



4 

kwotę 100 000 zł na zakup kilkaset sztuk czujników dymu i czadu, aby rozdysponować je 

wśród rolników z gmin ubezpieczonych w TUW. Około 50 000 zł zarezerwowano na 

wsparcie działalności OSP. Zabezpieczono również środki finansowe na inne działania 

promocyjne i prewencyjne, w tym szkolenia w zakresie bezpieczeństwa pracy w rolnictwie i 

życia na wsi.  

Członkowie Zarządu i radni powiatowi KPIR uczestniczyli we wszystkich spotkaniach i 

uroczystościach organizowanych przez społeczność rolników i mieszkańców wsi. Około 40 

tys. zł przeznaczono na  wsparcie działań różnych podmiotów i organizacji rolniczych, 

konkursie orki, konkursie o bezpieczeństwo pracy w gospodarstwach rolnych.  Na 

nieruchomości Izby Rolniczej, położonej w Kruszynie Krajeńskim, gmina Białe Błota, powiat 

bydgoski, wykonano mulczowanie zakrzaczonej powierzchni około 2,4 ha oraz wykonano 

parking dla około 100 samochodów osobowych na powierzchni około 2000 m
2. 

Jest to 

powierzchnia wykonana z kruszywa betonowego, z warstwą zagęszczona o głębokości 25 cm. 

Teren tej działki będzie jeszcze wyrównany i przystosowany do organizowania na nim 

różnych ekspozycji, wystaw związanych z rolnictwem.  

Radny Zygmunt Wierzowiecki zadał pytanie dotyczące szacowania suszy. Czemu to nie jest 

ujednolicone? Powinni zostać powołani eksperci w tej sprawie, którzy by się tym zajmowali. 

Powinno  zostać to umocowane prawnie.  

Pan Stanisław Seklecki – członek Zarządu Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej we 

Włocławku poinformował, że w skład Komisji Gminnych  wchodzą przedstawicie KPIR i 

swoja prace wykonują  bardzo rzetelnie.  Zarząd  KPIR wystąpił z wnioskiem do Instytutu 

Upraw Nawożenia i Gleboznawstwa w Puławach, aby wszystkie stacje znajdujące się w 

terenie skumulować w jeden system i brać pod uwagę opady w całym terenie. W minionym 

roku zdarzało się tak, że były opady miejscowe. Najbardziej bolesna jest to, że nie wszyscy 

rolnicy trzymali pomoc. To jest najbardziej bolesne. Otrzymali decyzje, że realizacja pomocy 

przesunięto do kwietnia. To jest znaczną część rolników.  

Radny Zygmunt Wierzowiecki powiedział, że jeśli jest susza na danym regionie to chyba 

wszystkie rośliny ulegają suszy. Jeśli ma miejsce susza to ziemniaki, kukurydza, buraki i 

wszystkie rośliny to odczuwają. Na te kwestie należy zwrócić uwagę do Ministerstwa 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa.  

Pan Stanisław Seklecki – członek Zarządu Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej we 

Włocławku poinformował, że zostało wysłane pismo do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego 

w tej sprawie. Wnioskowano o to również do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz do  

Instytutu Upraw Nawożenia i Gleboznawstwa w Puławach. Nie było żadnego odzewu. Co 10 

dni gmina otrzymuje raport w którym może oceniać lub nie oceniać pewnych rośli i w jakiej 

kategorii. Dużo zależy też od komisji i od pracownika. Jak poprzekłada kategoriami to pomoc 

jest większa, jeśli kategorie są źle  przełożone to pomoc jest jaka jest. Decydentem o suszy 

jest Instytut Upraw Nawożenia i Gleboznawstwa w Puławach.  

Radny Roman Tomaszewski powiedział, że w gminie nie można przedkładać kategorii, 

ponieważ kategoria jest kategorią i tego się nie da zmienić. Największym problemem jest to, 

że nikt na poziomie Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi nie słucha głosów rolników, 

których głosem są przedstawiciele, delegaci, ludzie związani z rolnictwem i są członkami Izb 

Rolniczych. Według radnego to jest największa bolączka.  

Przewodniczący Komisji odniósł się do problemu stacji meteorologicznej, żeby zostało to 

odczytywane na terenie powiatu włocławskiego. Temat ten pojawił się posiedzeniu komisji w 

dniu 9 października 2019 roku, kiedy to komisja złożyła wniosek do Zarządu Powiatu we 

Włocławku dotyczący zabezpieczenia środków finansowych na pobudowanie stacji 

meteorologicznej na terenie powiatu włocławskiego pod warunkiem akceptacji jej wyników 

przez Instytut Uprawy Nawożenia i Gleboznawstwa w Puławach. Wniosek został przekazany 

do Woj. Kujawsko-Pomorskiego i na dzień dzisiejszy nie ma odpowiedzi.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania bądź uwagi do 

przedłożonej informacji? 
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Radny Roman Tomaszewski złożył wniosek, aby Komisja ponowiła wniosek złożony do 

Zarządu Powiatu we Włocławku w dniu 9 października 2019 roku dotyczący zabezpieczenia 

środków finansowych na pobudowanie stacji meteorologicznej na terenie powiatu 

włocławskiego pod warunkiem akceptacji jej wyników przez Instytut Uprawy Nawożenia i 

Gleboznawstwa w Puławach, jednocześnie prosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi  na 

złożony wniosek.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest ponowieniem wniosku  

złożonego do Zarządu Powiatu we Włocławku w dniu 9 października 2019 roku 

(BROI.0012.7.7.2019) dotyczący zabezpieczenia środków finansowych na pobudowanie 

stacji meteorologicznej na terenie powiatu włocławskiego pod warunkiem akceptacji jej 

wyników przez Instytut Uprawy Nawożenia i Gleboznawstwa w Puławach, jednocześnie 

prosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi  na złożony wniosek i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosownia Przewodniczący Komisji stwierdził, że wniosek 

został przyjęty. Wniosek stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do przedłożonej 

informacji? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja przyjęła Informację 

o działalności Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej  w 2019 roku. 

Informacja o działalności Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej w 2019 roku stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

7.  Sprawozdanie z działalności Społecznej Straży Rybackiej Powiatu 

Włocławskiego za 2019 rok i z osiągniętych wyników w zwalczaniu kłusownictwa.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali Sprawozdanie z działalności Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Włocławskiego 

za 2019 rok i z osiągniętych wyników w zwalczaniu kłusownictwa Przewodniczący Komisji 

poinformował, że Pan Wiesław Moliński został zaproszony na posiedzenie, ale ze względów 

zdrowotnych nie mógł uczestniczyć w  dzisiejszym posiedzeniu. 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania bądź uwagi do 

przedłożonego sprawozdania? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja przyjęła Sprawozdanie z 

działalności Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Włocławskiego za 2019 rok i z 

osiągniętych wyników w zwalczaniu kłusownictwa. 

Sprawozdanie z działalności Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Włocławskiego za 2019 

rok i z osiągniętych wyników w zwalczaniu kłusownictwa stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu.  

 

 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Powiatu we Włocławku w 2019 roku. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Powiatu we Włocławku w 2019 roku.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że posiedzenia Komisji odbywały się zgodnie 

z planem pracy. Stosownie do zapisów art. 17 ust. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o 
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samorządzie powiatowym Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, sporządziła 

sprawozdanie ze swojej działalności w roku 2019. Plan pracy Komisji  został wykonany w 

100 %.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Wobec braków głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem sprawozdania z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Powiatu we Włocławku w 2019 roku i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Powiatu we Włocławku w 2019 roku. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we 

Włocławku w 2019 roku stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

9. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków, czy mają jakieś sprawy, które należałoby 

poruszyć w tym punkcie? 

Pan Stanisław Seklecki – członek Zarządu Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej we 

Włocławku powiedział, że w Gminie Kowla jest inwestycja melioracyjna z roku 1980. Ta 

inwestycja jest niezinwentaryzowana (rowy, które zostały zasypane nie zostały naniesione na 

mapę, nowo powstałe rowy nie zostały naniesione na mapę). Pan Seklecki zapytał, czy 

Starostwo Powiatowe We Włocławku nie mogłoby pomóc w  zinwentaryzowaniu tej 

inwestycji? Rolnicy mają problem z ARiMR w zakresie uzyskania dopłat bezpośrednich. Jest 

to około 2000 ha niezinwentaryzowane. Geodeci pracujący na terenie powiatu włocławskiego 

sami tworzą konflikty miedzy rolnikami np. poprzez twierdzenie, że dana droga nie istnieje, 

która istniała od zawsze i rolnicy maja utrudniony dojazd do swoich gruntów. Geodeci 

zamiast uciszać konflikty to je zaogniają.  

Więcej głosów nie było.  

Wicestarosta powiedział, że 99% to są kompetencje nie należące do Starostwa Powiatowe 

we Włocławku, ale poprosił o wystąpienie z wnioskiem do Starosty to zostanie to rozważone i 

urzędnicy przyjrzą się tej sprawie.  

 

10. Zamknięcie obrad Komisji. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

w dniu 25 lutego 2020 roku o godzinie 14:15 dokonał zamknięcia obrad Komisji.     

 

                                                                                          

                                                                         Przewodniczący Komisji   

Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

                                                

                                                                                                     

                       Wojciech Rudziński  

 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

 

Marta Grzegórska………………………… 


